
Interpelacja z dnia 20 września 2022

W nawiązaniu do odpowiedzi Nr BRM.0003.48.2020 z dnia 12.09.2022 r. na złożoną 26.08 interpelację proszę o
udzielenie informacji w poniższym zakresie. 

W udzielonej odpowiedzi czytam: "zasadne będzie jego wykonanie [badania wody] przed rozpoczęciem kolejnego
sezonu kąpielowego, kiedy to ustalenie parametrów fizyko-chemicznych wody będzie najbardziej użyteczne i miarodajne.

Jest to podejście bardzo słuszne. Pytam jedynie, dlaczego, pomimo licznych zapewnień Urzędu, nie wykonano tych
badań przed sezonem kąpielowym w obecnym roku? 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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